
Data zgłoszenia: 14.11.2022 r.

Imię i nazwisko radnego: Marek Mikuła

INTERPELACJA/ZAPYTANIE*

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Mysłowice

do Prezydenta Miasta Mysłowice

W sprawie:  zabezpieczenia i  uprzątnięcia terenu znajdującego się w zasobach MZGK w dzielnicy

Larysz-Hajdowizna przy ul. Ptasiej.

Stan faktyczny: w zasobach MZGK znajduje się teren przy ul. Ptasiej w dzielnicy Larysz-Hajdowizna. Teren

jest  nieogrodzony i niezabezpieczony w należyty sposób, a znajdujące się budynki do których każdy ma

dostęp są w złym stanie technicznym i stwarzają zagrożenie życia i zdrowia dla np. dzieci które mogą się bez

żadnego problemu dostać na ww. teren. Ponadto na terenie znajduje się frez miejski (informacja z MZGK),

który z informacji pozyskanych od mieszkańców został zwieziony podczas remontu ul. Orła Białego. Teren

obecnie  służy  jako  dzikie  wysypisko,  co  widać  na  dołączonych  zdjęciach.  W  związku  z  obawami

mieszkańców dzielnicy o swoje dzieci,  jak również o pogarszający się stan terenu do zagospodarowania

którego  mają  mieszkańcy  plany,  zasadnym  jest  uprzątnięcie  terenu,  pilne  zabezpieczenie  zagrażających

budynków (nie  foliową ostrzegawczą  taśmą).  Mieszkańcy mają  plany na  wykorzystanie  terenu,  jednak  

w  obecnym  stanie  nie  jest  to  możliwe,  dlatego  należy  znaleźć  środki  finansowe  których  z  informacji

pozyskanych w MZGK brakuje na utylizację lub przeniesienie zalegającego tam frezu i doprowadzić ww.

teren do należytego i normalnego stanu.

Pytania: 

1. Kiedy jest możliwe zabezpieczenie ww. budynków ?

2. Kiedy teren zostanie właściwie zabezpieczony przed dostępem np. dzieci?

3. Kiedy zostanie usunięty lub zutylizowany frez ?

4. Kiedy zostanie uprzątnięty teren z zalegających tam śmieci?



5. Czy MZGK może założyć fotopułapkę, aby zapobiec podrzucaniu na ww. teren odpadów? 

6. Czy MZGK występowało do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o opinie w sprawie ww.
budynków ? Jeśli tak to kiedy i jaka była odpowiedz ?

7. Jakie plany MZGK ma z ww. terenem? Czy uwzględnia propozycje mieszkańców związane z tym
terenem?

      (-) Marek Mikuła

..............................................................

        (podpis radnego)

Na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym:
       „(...)

3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do wójta.
4. Interpelacja  dotyczy  spraw  o  istotnym  znaczeniu  dla  gminy.  Interpelacja  powinna  zawierać  krótkie

przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania.
5. Zapytania  składa  się  w  sprawach  aktualnych  problemów  gminy,  a  także  w  celu  uzyskania  informacji

o konkretnym stanie faktycznym. Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje się odpowiednio.
6. Interpelacje i  zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie

wójtowi. Wójt, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później
niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.

7. Treść interpelacji  i  zapytań oraz udzielonych odpowiedzi  podawana jest  do publicznej  wiadomości  poprzez
niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób
zwyczajowo przyjęty.”

• niepotrzebne skreślić
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